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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  CELEBRADA EL  
DIA 24 DE JULIOL  DE 2012 
 
Data:  24 de juliol de 2012 
Caràcter:  ordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:    20,00  hores 
Fi:      21,20 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Antonio Vallespir Perelló  
- 2º Tinent de batlle, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Tomàs Ramis Barceló  
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriz Catalina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr.  Cristòfol Riera Solé  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 
- Regidor, Sr. Joan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
Oberta la sessió pel Sr. President,  es va procedir  a  donar compte als reunits de la 
següent: 
 

I.- PART INFORMATIVA : 

1.- Liquidació Pressupost 2011.- 
Es va donar compte  de l’informe de secretaria-intervenció de data 4 de juny de 2012, 
que és del següent tenor: 
 
“D'acord amb el que disposa l'article 191.3 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, 5 de 
març, pel qual s’aprova el Text Refós d’Hisendes Locals i l’article 89 i següents del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril, el que subscriu, respecte a la liquidació del 
Pressupost municipal de l’exercici econòmic 2011 emet el següent INFORME  
 
Primer .-  Respecte al Pressupost del propi Ajuntament, el RESUM DE LA 
LIQUIDACIÓ  és el següent: 
 
A) PRESSUPOST MUNICIPAL DE 2011. 
 
 a) Pressupost de despeses. 
       - Crèdits inicials ..............................................1.139.151,00 € 
       - Modificacions de crèdit ................................... 483.357,65 € 
       - Crèdits definitius ...........................................1.622.508,65 € 
       - Despeses autoritzades.................................1.509.528,90 € 
       - Despeses compromeses  ............................1.509.528,90 € 
       - Obligacions reconegudes ............................1.509.528,90 € 
       - Pagaments ordenats ...................................1.381.201,31 € 
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       - Reintegraments ......................................................... 0,00 € 
       - Pagaments realitzats  ..................................1.380.954,67 € 
 
 b) Pressupost d'ingressos. 
       - Previsions inicials .........................................1.139.151,00 € 
       - Modificacions de previsions............................ 483.357,65 €  
       - Previsions definitives ...................................1.622.508,65 € 
       - Drets reconeguts nets .................................1.482.079,99 € 
       - Devolucions d'ingressos................................... 27.000,43 € 
       - Drets recaptats nets .....................................1.142.029,46 €  
 
B) PRESSUPOSTS ANTERIORS. 
 

a) Pressupost de despeses. 
       - Obligacions reconegudes netes ......................187.961,97 € 
       - Pagaments efectius........................................ 116.197,07 € 
 
 b) Pressupost d'ingressos. 
       - Drets reconeguts nets .................................... 568.223,17 € 
       - Recaptació neta ............................................. 144.531,47 €    
 
Drets pendents de cobrament i obligacions pendents de pagament  dia 31 de 
desembre .   
 

A) Drets pendents de cobrament dia 31 de desembre: 
          - Exercici corrent ........................................... 313.050,10 €   
         - Pressuposts tancats ..................................... 423.691,70 €    
 
En relació als drets reconeguts pendents de cobrament de l'exercici corrent són     
significatives les partides següents: 
 
  Béns immobles de nat. urbana.......... 41.616,40 € 
  Impost vehicles trac.mecànica .......... 21.089,85 € 
  Transf. CAIB,fons compensació.. ...... 98.332,22 € 
  Transf. CAIB, p/dedicació exc.i.......... 49.740,70 € 
   

B) Obligacions pendents de pagament 31 de desembre:  
 

 - Exercici corrent ............................... 128.574,23 €   
                    - Pressuposts tancats........................... 71.764,90 €    
 
 En relació a les obligacions reconegudes pendents de pagament de l'exercici corrent són 
significatives les partides següents: 
 
  Neteja i condicionament ed.mun ....... 19.544,00 €  
  Ajudes llibres escolars......................... 4.799,64 € 
  Redacció projectes tècnics.................. 5.529,95 € 
    
Resultat Pressupostari de l'exercici    
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El Resultat Pressupostari està determinat per la diferència entre els drets pressupostaris 
líquids durant l'exercici i les obligacions pressupostàries reconegudes durant el mateix 
període.  
 
1.- Total drets reconeguts nets ..............................1.455.079,56 € 
2.- Total obligacions reconegudes netes ...............1.509.528,90 € 
 
Resultat Pressupostari .......................................... -54.449,34 €    
 
El Resultat Pressupostari ha d'ésser ajustat: 
 
a) Desviacions positives de finanç. en desp. amb finanç. Afect. .................276.202,57 € 
b) Desviacions negatives de finançament .....................................................18.748,15 €  
c) Crèdits gastats finançats amb romanent líquid de Tresoreria......................8.784,08 €  
  
Resultat Pressupostari ajustat .................................................................231.717,30 € 
 
ROMANET DE TRESORERIA   
 
Està integrat pels drets pendents de cobrament, les obligacions pendents de pagament i 
els fons líquids, referits a dia 31 de desembre de l'exercici. 
 
1.- Deutors pendents de cobrament a final de l'exer cici.  
 - De pressupost d'ingressos. 
   Exercici corrent ......................................... 313.050,10 € 
 - De pressupost d'ingressos. 
   Pressuposts tancats .................................. 423.691,70 €  
 - D'altres operacions  
              no pressupostàries....................................... 15.386,71 € 
 - Ingr. pendents d'aplicació..................................... 0,00 €    
 
                        TOTAL ............................................. 752.128,51 €  
 
  2.- Creditors pendents de pagament a final de l'exe rcici. 
 
 - De pressupost de despeses. 
   Exercici corrent.......................................... 128.574,23 €   
 - De pressupost de despeses. 
   Pressuposts tancats .................................... 71.764,90 €     
 - De pressupost d'ingressos ................................... 0,00 €      
 - D'altres operacions no  
              pressupostàries ......................................... 131.601,97 € 
            - Menys: Pag.rea.pend.aplic.def .................... 31.175,97 € 
      
                          TOTAL.................... ....................... 300.765,13 € 
  
   3.- Fons líquids a Tresoreria a final de l'exerc ici .................................196.780,64 € 
   4.- Saldos de dubtós cobrament ...........................................................403.734,66 € 
   5.- Romanent de Tresoreria brut ...........................................................244.409,36 € 
 
    
TOTAL ROMANENT LIQUIT DE TRESORERIA PER A DESPESES GENERAL            
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......................................................................................................   244.409,36 € 
 
Excés de finançament afectat ....................... .....................................  0,00 € 

Romanent líquid de tresoreria de lliure disposició 244.409,36 € 
   
Segon.-  Conseqüentment la liquidació del Pressupost de l’exercici econòmic 2011, dóna 
un resultat pressupostari ajustat de l’exercici 231.717,30 euros, i un romanent líquid de 
tresoreria per a despeses generals i de lliure disposició per un import de 244.409,36 
euros. 
 
Per tot això, proposo al Sr. Batlle (art. 191.3 del RDL 2/2004 i l’article 90.1 del R.D. 
500/1990) l’aprovació de la present liquidació. 
 
D'acord amb el que disposa l'article 193.4 del RDL 2/2004, i l'article 90.2 del R.D. 
500/1990 un cop aprovada la liquidació se'n donarà compte al Ple en la primera sessió 
que es celebri.” 

 
Els reunits es donen per assabentats.  
 
 
II.- PART RESOLUTÒRIA:  
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
A continuació,  pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió ordinària de dia 18 de 
juny de 2012). 
 
Per part del regidor del grup municipal PSM-EN, Sr. Gabriel Vicens, es va manifestar que 
estava d’acord amb l’Acta, però volia fer tres puntualitzacions: Respecte al punt de 
l’Ordre del dia núm. 6,  “Moció del partit popular sobre actes violents”,   volia que constes 
en Acta que les modificacions que el seu grup va proposar no varen esser acceptades .  
Respecte a la moció del PSOE del punt de l’Ordre del dia núm. 12 sobre “Supressió 
privilegis fiscals de les entitats confessionals”, manifestà que el seu grup -PSM-EN- sí 
estava d’acord en restar privilegis fiscals a dites entitats confessionals, però creien 
convenient fer una proposta més ampla i més especificada per evitar que, per exemple,  
els beneficis fiscals puguin afectar a serveis socials o ajudes. 
 Per últim, respecte a la moció de CxI sobre “Transport aeri”, (punt de l’Ordre del dia núm. 
14),  manifestà que s’havia de fer un estudi de mercat per posar una tarifa ja sigui plana o 
flexible.  

Sotmès a votació el citat esborrany, va ésser aprovat per  unanimitat dels assistents, amb 
l'esmenes i/o correccions presentades.  

 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ  MOCIÓ PSM-EN SOBRE SERVEI H OSPITALARI DIGNE I 
DE QUALITAT A L’HOSPITAL COMARCAL D’INCA.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PSM-EN, de data 6 de juliol de 2012, 
que deia: 
 
“Aquests darrers dies, tots els mitjans de comunicació es feien ressò de la situació de 
col·lapse que s’ha produït en particular al servei d’urgències i, en general, a tot el 
centre hospitalari de l’Hospital d’Inca. Les notícies parlaven de 28 pacients al servei 
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d’urgències, en condicions d’amuntegament, que esperaven ingrés en planta i que per 
altra banda moltes persones portaven més de dos dies esperant llit. 
 
D’altra banda, el Sindicat d’Infermeria, SATSE, ha denunciat públicament les 
condicions de col·lapse i les deficiències laborals en què es treballa a l’Hospital 
Comarcal d’Inca. Aquest Sindicat critica les condicions de sobresaturació laboral dels 
professionals i la precària situació que pateixen els malalts. Des del Sindicat es 
demana un reforç urgent de professionals sanitaris i que s’acabi amb una situació 
insostenible en aquest Hospital que s’està allargant en el temps.  
 
La política sanitària que està desenvolupant el Govern de les Illes Balears amb 
retallades continuades de centres, serveis  i personal sanitari està deteriorant 
greument un servei públic que és essencial per a la nostra societat, la sanitat, i 
condueix a situacions de deficiències en servei i col·lapses de centres hospitalaris com 
es produeix a l’Hospital Comarcal d’Inca.  
 
Per tot això, el Ple de l'Ajuntament de Llubí adopta els següents Acords: 

1. L'Ajuntament de Llubí reclama al Govern de les Illes Balears un servei sanitari 
digne i de qualitat per a tots els usuaris dels hospitals públics de les nostres 
illes i, en particular, també per als usuaris de l’Hospital Comarcal d’Inca.  

2. L'Ajuntament de Llubí  insta el Govern de les Illes Balears a rectificar la seva 
política sanitària per tal d’evitar la reducció de personal i serveis que s’està 
produint en els serveis sanitaris en general.  

3. L'Ajuntament de Llubí insta el Govern de les Illes Balears a reforçar els serveis i 
el personal sanitari de l’Hospital Comarcal d’Inca a fi de garantir un servei 
sanitari digne i de qualitat a la comarca d’Inca. “ 

Per part  del  Batlle, Sr. Joan Ramis Perelló, es va manifestar el següent i vol que consti 
en Acta:  
1.- Instam al Govern a reorganitzar els recursos econòmics i humans en l’àmbit de la 
sanitat amb l’únic objectiu de salvaguardar la sanitat pública de qualitat, universal, 
pública, gratuïta i de màxima qualitat. 

2.- Que les mesures que es preguin no siguin per quedar bé sinó perquè el sistema 
sanitari segueixi sent viable i es redueixi el deute acumulat aquests darrers anys. 

3.- Que les mesures que es preguin no comportin dèficit d’atenció als ciutadans i que 
les reformes garanteixin la sostenibilitat dels sistema. 

Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar  la moció abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 

 
3.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ PSM-EN A FAVOR DE LA Q UALITAT DEL 
TRANSPORT FERROVIARI I EL MANTENIMENT DE LA LÍNIA I NCA-SA POBLA.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PSM-EN, de data 6 de juliol de 2012, 
que deia: 

 
“L'any 1994, el Govern de les Illes Balears creà l'empresa pública Serveis Ferroviaris 
de Mallorca per gestionar l'explotació de les línies ferroviàries de Mallorca que eren de 
la seva titularitat. Des d'aleshores, diferents executius han fet passes en favor del tren 
amb iniciatives importants, com ara l'obertura de noves línies i la connexió amb una 
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xarxa de nuclis de població a través del servei de bus, la reforma de l'estació de 
Palma, convertint-la en intermodal (i també a d'altres municipis), la renovació de la 
flota, l'electrificació, la millora de les freqüències, del servei, de les instal·lacions, del 
sistema tarifari, etc. 
 
Una línia de millores que trenca l’actual Govern de les Illes Balears, amb una gestió 
nefasta que provoca una degradació contínua del servei, acompanyada de la 
proliferació de missatges en contra del tren, emesos pel propi Govern, mentre dedica 
tots els seus esforços a recuperar la política d’autovies. L'abandonament durant tot un 
any de la línia fins a Artà, amb les obres començades i contractades, és un exemple 
paradigmàtic d'aquesta política, així com l’actitud de renúncia a reivindicar el projectes 
inclosos en el conveni de ferrocarril (com l’electrificació de tota la línia) i molt menys 
continuar amb noves línies com la d’Alcúdia. Ben al contrari, segons fons sindicals, el 
gerent de SFM, José Ramon Orta, ha arribat a posar en qüestió la continuïtat de la 
línia Inca – Sa Pobla.  
 
Així mateix, dins aquesta política contrària al foment del transport ferroviari que està 
duent a terme el Govern de les Illes Balears s'ha d'incloure una pujada aberrant del 
preu del bitllet, que en alguns casos arriba fins al 58% d'increment, així com altres 
mesures que malmenen la qualitat del servei. Sembla com si el propi Govern 
perseguís el desprestigi del servei que presta i la reducció del nombre d'usuaris, 
provocant un perjudici social i ambiental notable, en especial per als usuaris que 
depenen d’aquest transport públic per als seus desplaçaments. 
 
Per tot això, el Ple de l’Ajuntament de Llubí adopta els següents  Acords:  
 
PRIMER. L'Ajuntament de Llubí insta el Govern de les Illes Balears a garantir la 
continuïtat de les actuals línies fins a sa Pobla i Manacor. 
 
SEGON.- L’Ajuntament de Llubí considera desproporcionada i abusiva la pujada de 
tarifes ferroviàries i insta el Govern de les Illes Balears que a través de SFM anul·li la 
pujada de preus i retorni a un sistema de tarifes que fomenti realment el transport 
públic. 
 
TERCER.- L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de les Illes Balears a donar suport al 
transport públic, i en particular al transport ferroviari, d’acord amb els convenis signats i 
els plans directors de transport vigents actualment.” 
 
Per part  del  Batlle, Sr. Joan Ramis Perelló, es va manifestar el següent i vol que consti 
en Acta:  

Primer.-  Sí instam al Govern a garantir la continuïtat de les actuals línies fins a Sa Pobla i 
Manacor. 

Segon.- Compartim la idea de fomentar el transport públic però no a qualsevol preu.  

Tercer.- Donam suport al transport públic i en particular al ferroviari, però volem que 
constin amb acte les següents observacions: 

1.- Una inversió de 190.000.000€ per transportar 500.000 viatgers anuals no tenia sentit, 
requeria un mínim de 11.000.000 de viatgers, val la pena fer un estudi de viabilitat que 
recolzi la inversió, encara que tots estiguem d’acord amb dotar a l’illa d’una bona 
infraestructura de transport públic, però no a qualsevol preu. 
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2.- Un deute de 585 milions d’euros i comprometre l’estabilitat pressupostària de la 
Comunitat  fa pensar que s’ha de revisar tot el servei: 

Connexions sobredimensionades amb bus, renovació de flota, freqüències innecessàries, 
sistema tarifari abandonat, electrificació incompleta, descontrol en matèria de personal, 
torns duplicats, tarifes sense revisar des de 2008, no tenir en compte l’increment de l’IPC 
i del combustible, costos de personal i manteniment excessius. 

Per tant el fomentar l’ús del servei ferroviari per vostès entén que l’usuari no pagui 
pràcticament res, però si la resta de ciutadans no usuaris, que són els que hauran de 
sufragar el cost.    
3.- Donam suport al transport públic i especialment al ferroviari amb un servei 
racionalitzat, eficient econòmicament, optimitzant el servei per poder-lo garantir. 
 
El Sr. Gabriel Vicens replicà  que des de l’any 2008 les tarifes han baixat.  Respecte al 
cost que té  una part del personal del SFM, on hi ha sous de maquinista de fins a 4000 
euros (sous posats pel govern Matas) l’antic equip de govern es va enfrontat a dues 
vagues de l’empresa pública.   I respecte a la viabilitat del trens, això ve imposat pel Pla 
Sectorial de Transports que la Sra. Cabrer va modificar. 
  
Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar  la moció abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
4.- PROPOSTES D’URGÈNCIA .-   No es va presentar cap  proposta. 
 
 
5.-  PRECS I PREGUNTES.-      
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es va 
formular el següent prec: 
-Que es dugui més assumpte a aprovació de les sessions plenàries. 
 
Per part de la regidora Sra. Beatriz Catalina Rodrí guez Fiol, del grup municipal 
PSM-EN, es va formular els següents precs: 
-Que durant les festes de Sant Feliu,  en lloc de només un contenidor gros, es posin 
més contenidors de reciclatge petits i més repartits.   
-Que durant les festes de Sant Feliu,  es posin més waters portàtils als carrers i que 
estiguin il·luminats.  
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es va 
formular els següents precs: 
-Que es faci un inventari dels elements arquitectònics de Llubí. 
-Que es passi la màquina escombradora pels carrerons (Va posar com exemple, que 
després de la gimcana es va fer neta la plaça però no els carrerons de devora).  El Sr. 
Antonio Vallespir informà que la brigada i l’empresa Melchor Mascaró ho va fer 
després. 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular els següents precs: 
-Que la nit del correfoc s’informe als bars i restaurants que retirin les taules i cadires, 
per així evitar  la rompuda de tassons de vidre que es varen produir. 
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-Fa quinze dies es va esquitxar els arbres de la plaça, que en un futur es cerqui un 
millor horari per fer-ho.  
 
Per part del regidor Sr. Cristòfol Riera Solé, del grup municipal PSM-EN, es va 
formular la següent pregunta: 
-Al programa de festes, consta que la Comissió de Festes organitza, ¿S’ha constituïda 
aquesta comissió?   Contestà el Sr. Tomàs Ramis, dient que legalment no està 
constituïda, però que està formada per representants de les  entitats culturals i 
esportives del poble.  
 
Per part de la regidora Sra Beatriz Catalina Rodríg uez Fiol, del grup municipal 
PSM-EN, es va formular la següent pregunta: 
-Els ingressos procedents de les aportacions de les empreses de Llubí per aparèixer al 
programa de festes i del sopar a la fresca  ¿Estan pressupostats i amb quina finalitat?    
Li contestà el Sr. Batlle, dient que des de enguany s’han exigit les aportacions abans 
de festes i qui no ha pagat no consta al programa.  Aquest ingressos es destinaran al 
pagament del programa  i a partir del pròxim any, constaran al Pressupost municipal. 
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es va 
formular les següents preguntes: 
-Referent al canvi de senyalització del trànsit al carrer Bernat Coll  ¿Com està aquest 
tema? , ja que ens han arribat moltes queixes per aquest canvi.     Li contestà el Sr. 
Batlle,  dient que es va tenir una reunió amb els veïnats del carrer i que és veritat que 
hi ha gent a favor i en contra.  Que s’estudiarà de nou el tema. 
 
-¿Quin criteris es segueixen per seleccionar la gent que posa el paperí i reparteix els 
programes de festes?    Li contestà el Sr. Batlle dient que cap criteri, que tal i com és 
costum de la casa, han estat els fills dels regidors de l’equip de govern, i els que 
vulguin participar només  s’han de presentar a l’Ajuntament,    
 
-¿Com està el tema de l’1 % cultural?   Contestà el Sr. Batlle,  dient que encara no 
s’ha demanat al Consell de Mallorca, que s’està estudiant el tema i que de les opcions 
que va presentar el PSM-EN s’estan demanat pressuposts i altres actuacions ja estan 
fetes. 
 
Per part de la regidora Sra. Magdalena Perelló Fron tera, del grup municipal PSM-
EN, es va formular les següents pregunta: 
-S’ha fet una pista per cotxes teledirigits ¿Per què les carreres dels esmentats cotxes 
es fan per damunt la gespa del camp de futbol?    Li contestà el Sr. Antonio Vallespir 
dient que s’ha fet perquè els nins puguin practicar més, ja que no és tant limitat, ja que 
anteriorment  els cotxes per la falta d’entrament, es va espenyar qualcú.    Tot això, 
prèviament es va tractar amb el CDA-Llubí.  A més, aquesta pista  també servirà per 
desenvolupar cursets d’educació vial. 
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es va 
formular les següents preguntes: 
-¿No s’ha fet massa petita la pista de cotxes teledirigits?   Li contestà el Sr. Antonio 
Vallespir, dient que no, que té una amplària de 1,20 metres. 
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Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular la següent pregunta: 
-A la Junta de Govern Local de data 9 de  juny, consta que s’han pagat uns miralls, a quin 
carrers s’han instal·lat?  Li contestà el Sr. Batlle, dient que al carrer Son Bordoi,  i als 
camins de Sa cleda, Son Burguet i Son Suau. 
 
-¿Es possible una reunió per implantar el codi QR als talaiots del municipi de Llubí?   Li 
contestà el sr. Batlle dient que sí seria interessant i que  la reunió es farà  al més aviat 
possible. 
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens del grup mu nicipal PSM-EN es va donar 
l’enhorabona  pel nomenament de la Sra. Juana Ana Perelló Martorell, com a directora 
general d’Economia i Estadístiques, esperant que això repercuteixi positivament al 
municipi de Llubí,  al que es varen afegir tots els regidors. 
 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
El batlle,  

 
 
 
 
     Joan Ramis Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 
 


